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Tisztelt Elnök Úr!

„Miért szüntette meg a Kormány a házi jelzőrendszeres segítségkérő
berendezések normatív támogatását?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani

Varga Zoltá n
önkormányzati miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány ismét magára hagyta a tanyán él ő idős embereket. Januártól ugyani s
csak ott maradhatnak meg a házi jelzőrendszeres segítségkérő berendezések,
ahol azok üzemeltetési költségeit az önkormányzat átvállalja . Tekintettel a hely i
önkormányzatok többségének rossz anyagi helyzetére, ez a rendelkezé s
gyakorlatilag a rendszer megszűnését jelenti .

A jelzőrendszeres segítségnyújtás eddig állami normatív támogatást
kapott: 2005-ben még 200 ezer forintot, tavaly már csak 29 ezer forinto t
fejenként. 2010-től ez a támogatás teljesen megszűnt .

Ezek a jelzőkészülékek számos tanyán élő idős és beteg ember számára az
utolsó kapaszkodót jelentették, ezek segítségével tudtak rosszullét eseté n
azonnali segítséget kérni .

Kérdezem tehát Miniszter urat : miért szüntette meg a Kormány a házi
jelzőrendszeres segítségkérő berendezések normatív támogatását ?

Várom válaszát !

Budapest, 2010. január 4 .
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